
 Utökning av tillgängligheten i kommunen 

 I grannkommunen Perstorp har det uppkommit en större diskussion angående 
 tillgängligheten för personer med nedsatt hörsel. En medborgare önskade att få 
 tolkningen under ett sammanträde i kommunfullmäktige men nekades detta. 

 När jag samtalade med vederbörande medborgare så började jag också titta på hur 
 det ser ut i Hässleholms kommun och deras sammanträden. Vi har idag en bra 
 tillgänglighet där man har möjlighet att titta på kommunfullmäktiges sammanträde i 
 efterhand. 

 Den underskrivande anser att Vänsterpartiet har en möjlighet att motionera och 
 arbeta aktivt för att utöka denna möjlighet och tillgänglighet för en bredare del av 
 väljarkåren. 

 Detta behöver utredas och undersökas djupare men översättningar och tolkningar 
 borde vara något som ger oss en möjlighet att öka kunskapen och nå fler 
 medborgare med politiken överlag. 

 Jag yrkar 
 -  Att årsmötet ger styrelsen i uppdrag att utreda och arbeta aktivt för att 

 tillgängligheten utökas i kommunens samtliga verksamheter och 
 sammanträden där medborgare har möjlighet att medverka. 
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